
 Bestyrelsesmøde d 28. September 2022 for Beboerforeningen Mølledammen område VII, Mølledammen 
 1-113 og Møllevangen 2. 

 Deltagere: Chris�an, Michael og Evan 

 Økonomi – ved Michael. 

 7 husstande er i restance per d.d. for 2022. 

 1 husstand i restance vedr. asfalt. De har fået betalt deres kon�ngent via afdragsordning. Michael vil forsøge 
 at få a�alt en afdragsordning for Asfalt restancen snarest muligt. 

 Michael forventer at rykke de resterende primo oktober 2022. 

 Grønne områder – Status. 

 Egedal Gruppen mangler restpar� fra sidste sæson. 

 Der bliver fulgt op overfor Egedal Gruppen for at få det sidste på plads. Michael har lige skrevet �l dem 
 omkring hvor meget som endnu ikke er afregnet pr. dags dato. 

 Vi bør nok se på at lavet en samlet plan for at få ryddet op og frisket op ved P-pladserne. Fjernelse af 
 beplantning ved affaldsøerne – med e�erfølgende udlægning af skærver. 

 Vi vil reducere a�ale med Egedal Gruppen �l at være ren græsslåning. Så kan vi få udført enkelte opgaver 
 hvis der er behov. 

 Vi prøver at lave en forårshavedag hvor vi så kan prøve at udføre det arbejde med P-pladser vi igennem 
 længere �d har talt om. 

 Rikke fra nr. 3 har �dligere forespurgt om der kunne etableres et vildtbed.  Kunne der evt. indhentes �lsagn 
 om et �lskud fra Frederikssund kommune. 

 Vi er posi�ve, men det forudsæ�er at Rikke tjekker med øvrige naboer om de er ok med det. 

 At hun forespørger kommunen om mulighed for �lskud, samt kommer med et økonomisk overslag som vi i 
 bestyrelsen kan få forelagt. 

 Chris�an har ha� skrevet �l Rikke omkring de�e, men har ikke hørt mere. Vi kan se på det sammen med 
 P-pladsernes forskønnelse – måske der er flere som vil være med �l at etablere og passe et vildtbed. 

 Asfalt – holder det �l foråret eller er der nogle repara�oner som skal laves nu? 

 Vi mangler at foretage en inspek�on. Vi må finde en formiddag hvor der ikke er så mange biler hjemme. 
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 Michael og Evan forsøger at finde �d �l at gå en runde i dagslys uge 40 - 42 – er der enkelte repara�oner 
 som ikke kan vente �l foråret må vi få det klaret asap. Chris�an deltager hvis muligt. Michael skriver �l Evan 
 når han har plads i kalenderen på en hjemmearbejdsdag. 

 Diverse – opfølgning på: 

 Parkeringsforbud skilte på Mølledammen. Chris�an mangler at tale med kommunen om det. Udestår per 
 28/9-22. Chris�an har bolden. 

 Fibernet graves der flere steder i Slangerup og Evan har talt med en entreprenør som pt. graver fiber ned. 

 Arbejdet kan stadigt være i gang andre steder i Slangerup – forventer der kommer nyt fra TDC inden længe. 

 Havedag 

 Det bliver den 14. august 2022 fra kl. 9-12 eller fra kl. 10-13.  Blev desværre aflyst pga. manglende 
 �lslutning. 

 Hvad f….. gør vi for at få flere �l at deltage i fællesskabet? Gode ideer er velkomne. 

 Opgaver:  Net �l håndboldmål. 

 Ved nr. 71 skal det beslu�es hvad der skal ske med området ved affaldsøen (kan gøres 
 sam�dig med nogle af de andre opgaver) 

 Tønder på p-plads ved bl.a. nr. 27 da de ikke længere er pæne. Hvad kan ersta�e dem? 

 Huske beboerne på at de skal beskære træer og buske som hænger ud over s�erne. 

 Evt. plante frug�ræer. 

 Renovering af hegn ved affaldsøerne. 

 Info om havedag �l foråret – så vi kan sende oplæg senest �l GF. 

 Bestyrelsesmiddag på restaurant Vigen ved Roskilde eller alterna�vt Toldboden i Frederikssund. 

 Vi har a�alt d 23/11-2022.  ES kører og samler op på Mølledammen kl. 18.30 

 Øvrige punkter: 

 Naturgas / �ernvarme er det noget nyt? 

 Vi så på Frederikssund kommunes hjemmeside at der er en varme/forsyningsplan, men der er ikke noget 
 konkret. Vi må forsøge at holde øje med nyheder omkring �ernvarme i Slangerup. 
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